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Mötet öppnades.

Dagordningen godkändes.

1. Genomgång av föregående protokoll.

2. Styrelsen fattade beslut om att Kåre har mandat att tillkalla hjälp vid akuta problem 

med undercentralen.

3. Asfaltsbolaget har lämnat in en offert på 17000:- angående arbetet med cykelbanan, 

beslut togs på att låta dem göra arbetet.

4. Ingvar har efter en tidigare diskussion kontaktat Lantmäteriet hur mycket fonderade 

medel en samfällighet som vår bör ha. En riktlinje på ca. 3% finns, vår nuvarande fond på 

ca. 750Ksek är ok enligt Lantmäteriet.

5. Torbjörn kontaktar Ostkustens trädgårdsservice om sandning inför vintern.

6. Torbjörn har levererat en underhåll och förnyelseplan som styrelsen kommer att jobba 

vidare med.

7. Tillsyningsmännen inventerar behovet inför städdagen.

8. Styrelsen beslutade att köpa in korv och dricka till städdagen.

9. Mötet avslutades.

Nästa möte 2021-09-04 kl.19.00, Hus 32


